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SĒDE SASAUKTA 2018.gada 12.jūnijā  plkst.17.00  

 

SĒDĒ PIEDALĀS 5 PADOMES LOCEKĻI: 

Aivars SVARENIEKS  

Ilze TIJONE  

Anita VISMANE  

Indulis PĒTERSONS  

SĒDĒ NEPIEDALĀS:   

Dace GRIĶE  

Raimonda RIBIKAUSKA  

Dainis BENSONS  

Karīna ANDREIKA   

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Arnolds Jātnieks - Bauskas novada domes priekšsēdētājs  

Laine Baha - Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītāja  

Ieva Šomina - Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Inga Pinne - Sabiedrisko attiecību speciāliste 

 

SĒDI PROTOKOLĒ Kancelejas lietvede Līga STRAZDIŅA. 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Biznesa bibliotēkas projektu. 

2. Uzņēmējdarbības video. 

3. Sabiedrisko attiecību nodaļas aktivitātes (t.sk. uzņēmējdarbības veicināšana).  

4. Citi jautājumi, t.sk. administratīvi teritoriālā reforma. 

 

 

A.Svarenieks iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

 

 



1.Par  Biznesa bibliotēkas projektu. 

L.Baha iepazīstina ar īstenoto projektu “Biznesa bibliotēku potenciāla attīstība 

uzņēmējdarbības  veicināšanai pašvaldībās” (prezentācija).  

Atzinīgi vērtē skolēnu biznesa idejas piedaloties projektā. Ierosina Bauskas novada 

uzņēmējiem turpināt rīkot skolēniem konkursus par biznesa idejām.  

 

2. Uzņēmējdarbības video. 

I.Šomina iepazīstina ar Sabiedrisko attiecību jaunāko video. Informē, ka ir izstrādāts 

teritoriālā mārketinga plāns, un iepazīstina ar to. 

 

3. Sabiedrisko attiecību nodaļas aktivitātes (t.sk. uzņēmējdarbības veicināšana).  

I.Pinne iepazīstina ar sevi, iepriekšējo darba pieredzi. Informē, ka plāno iepazīties ar 

uzņēmējiem, iegūt informāciju un to sakārtot. Aicina iesaistīties sociālajā uzņēmējdarbībā. 

 

4. Citi jautājumi, t.sk. administratīvi teritoriālā reforma. 

A.Jātnieks informē, ka notika iepazīšanās un sarunas par administratīvi teritoriālo  

reformu. Neatlaidīgi tiek iets uz mērķi, nevienam neko neprasot.    

A.Vismane informē, ka 6.jūlijā Ribbes dzirnavās notiks deju lielkoncerts un  LLKC 

organizēs pasākumu Zemgales novada garša. Uzņēmēji aktīvi piedalīsies tiks prezentēti 

uzņēmumi ar degustāciju un produktu tirdzniecību. Būtu nepieciešams finansiālais atbalsts 

(tualešu apkalpošanai un ūdens konteinerim) vēlētos lai Bauskas novads būtu vienā teltī. 

I.Tijone saka, ka finansiāli nevarēs palīdzēt, jo budžets ir saplānots.     

  

   

Sēdi beidz 2019.gada 12.jūnijā plkst. 18.30. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS       A.SVARENIEKS 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA       L.STRAZDIŅA 


